





UNIVERSITI MALAYSIA PAHANG
POSTGRADUATE OPEN DAY 2021!
LIVE SESSION 5 & 6 JUNE 2021!
@FACEBOOK UMP MALAYSIA!

ips.ump.edu.my
 JOIN OUR FACEBOOK LIVE SESSION
@UMPMalaysia
 11:00 AM - 6:00 PM (Malaysia Time)

f @ UMP Malaysia
 TEKNOLOGI UNTUK MASYARAKAT
 5 STARS
 751-800
 #132 ASIA

Institute of Postgraduate Studies
 No. 1, Jalan...
 No. 1, Jalan...
 Email: ips.admin@ump.edu.my

★ Send Stars to support this creator!



UMP Malaysia • 0:07

WELCOME TO UMP
POSTGRADUATE OPEN DAY 2021

Share this session → <https://www.facebook.com/universiti.malaysia.pahang>

#UMPPGOpenDay2021

- 📣 Great news for those who are interested to apply for our Postgraduate Programmes !! Intake for Academic Session 2021/2022 is now open !! Apply now at :- https://ipsonline.ump.edu.my/ipsonline/admission_v2/
- Please use the form below to receive information about postgraduate events, courses and studying at the Universiti Malaysia

Share

Comment...



[General](#)

Hari Terbuka Pascasiswazah UMP peluang bakal pelajar sambung pengajian

11 June 2021

PEKAN, 5 Jun 2021– Orang ramai dan calon pelajar berpeluang menemui para petugas dan pensyarah Universiti Malaysia Pahang (UMP) secara maya di Hari Terbuka Pascasiswazah yang diadakan secara dalam talian pada 5 dan 6 Jun baru-baru ini.

Ia merupakan platform terbaik buat calon pelajar untuk mendapatkan maklumat berkaitan pengajian program pascasiswazah yang ditawarkan UMP secara sepenuh masa atau separuh masa di samping memberi peluang kepada semua calon yang berpotensi untuk memilih UMP sebagai institusi pengajian tinggi mereka.

Hari terbuka yang disiarkan secara langsung melalui Facebook UMP Malaysia itu turut mendapat kerjasama penuh daripada Pusat Pemasaran dan Kemasukan Akademik (PPKA), Jabatan Hal Ehwal Akademik dan Antarabangsa (JHEAA), Institut Pengajian Siswazah (IPS), Kolej/Fakulti serta Pusat Tanggungjawab (PTJ) yang berkaitan.

Menurut Pengarah PPKA, Helmi Mohamed Isa, pada masa ini, program pemasaran secara digital ini merupakan antara norma baharu yang dilaksanakan pihaknya memandangkan negara kini masih berdepan dengan situasi pandemik Covid-19.

“Jika sebelum ini, 90 peratus aktiviti pemasaran program akademik dilakukan secara fizikal namun atas arahan Majlis Keselamatan Negara (MKN) dan peraturan di peringkat universiti ia lakukan secara dalam talian.

“Penganjuran kali ini menyasarkan calon pelajar yang berpotensi baik dari dalam negara mahupun luar negara serta dalam kalangan pelajar UMP yang berhasrat melanjutkan pengajian ke peringkat yang lebih tinggi,” ujarnya.

Sementara itu, Dekan Institut Pengajian Siswazah (IPS), Profesor Datin Dr. Mimi Sakinah Abdul Munaim berkata, sebanyak 12 slot disiarkan bersempena hari terbuka ini termasuklah penerangan berkaitan program Fakulti Pengurusan Industri (FPI), Fakulti Teknologi Kejuruteraan Kimia dan Proses (FTKKP), Fakulti Sains dan Teknologi Industri (FSTI), Fakulti Komputeran (FK) dan Pusat

Sains Matematik (PSM).

“Pada hari kedua pula, program melibatkan Pusat Bahasa Moden (PBM), Pusat Sains Kemanusiaan (PSK), Fakulti Teknologi Kejuruteraan Elektrik dan Elektronik (FTKEE), Pusat Hubungan Antarabangsa (PuHA), Fakulti Teknologi Kejuruteraan Mekanikal dan Automotif (FTKMA) dan Fakulti Teknologi Kejuruteraan Pembuatan dan Mekatronik (FTKPM).

“Bakal pelajar juga berpeluang mendapatkan maklumat mengenai penajaan dan pembiayaan termasuk geran dan biasiswa Doctoral Research Scheme (DRS) dan Master Research Scheme (MRS), Yayasan UMP, PTPTN, Majlis Amanah Rakyat (MARA), Pinjaman Pendidikan Yayasan Pahang dan Malaysian International Scholarship (MIS) buat pelajar dari luar negara,” katanya.

Lebih 50 lapangan bidang penyelidikan berteraskan Kejuruteraan dan Teknologi ditawarkan pihak universiti.

Orang ramai boleh melayari ips.ump.edu.my dan admission.ump.edu.my atau e-mel ips.admission@ump.edu.my untuk maklumat lanjut.

Disediakan Oleh: Siti Nurfarmy Ibrahim, Unit Komunikasi Korporat, Pejabat Naib Canselor (PNC)

TAGS / KEYWORDS

[Hari Terbuka Pascasiswazah UMP](#)

- 181 views

[View PDF](#)